



FESTIVE CARNIVAL 大堂咖啡廳 - 「冬日盛宴」

Our culinary team has meticulously prepared selected premium hot dishes and a carving station, allowing everyone to embark on a global culinary journey this holiday. Highlights include Christmas turkey with cranberry sauce, braised chestnuts and Brussels sprouts, Pheasant Terrine with Pistachios, and a limited-time offering of Beef Wellington, complemented by exquisite desserts including Panettone and Stollen.

廚房更加推特色熱葷美食及烤肉專區，讓大家盡享豐富美食。重點推介包括聖誕火雞伴蔓越莓醬、燴栗子及小椰菜、開心果雉雞凍批和限定威靈頓牛肉；聖誕佳節當然少不了精緻甜品包括意大利水果麵包及德國聖誕麵包。

Reservation
立即訂座



		19-23 Dec 12月19-23日	24 Dec 12月24日	25 Dec 12月25日	26 Dec 12月26日	27-28 Dec 12月27-28日	31 Dec 12月31日
Lunch 午餐 12:00-14:30	A: C/S:	HK\$318+ HK\$318+	HK\$368+ HK\$368+	★ HK\$688+ HK\$588+	HK\$368 HK\$368	HK\$318 HK\$368	HK\$238+ HK\$238+
Dinner 晚餐 18:00-21:30	A: C/S:	HK\$368+ HK\$368+	★ HK\$688+ HK\$588+	★ HK\$688+ HK\$588+	HK\$368 HK\$368	HK\$318 HK\$318	★ HK\$688+ HK\$588+

A: Adult 成人 C/S: Child/Senior 長者/小童

* The child price applies to children aged 3 to 11 years, and the senior price applies to seniors aged 60 years or above.

小童優惠價格適用於3至11歲的小童；長者優惠價格適用於65歲或以上的長者。

• All prices are subject to 10% service charge based on the original price.

所有價目需另加一服務費並以原價計算。



Full buffet will be served, and Santa Claus will make joyful appearance on Christmas Eve, Christmas Day, and New Year's Eve to greet guests with a Polaroid photo-taking service.

聖誕前夕及聖誕節期間，餐廳將供應全自助餐，另外，聖誕老人將歡樂登場，現場更提供即影即有服務，讓賓客與聖誕老人合影留念。

